
``

و شهرداری ا  نگاه کلان شور  
رد دا دنبال  به  ا  ر توسعه شهری   

و شهرداری،  ا  با شور فرمانداری   همکاری 
رد  دا بدنبال  ا  ر توسعه شهری 

رییس شورای شهر سیرجان در دیدار نوروزی با امام 
جمعه سیرجان گفت: شهرداری و شورای شهر خدمات 
مطلوب و شایسته ای را در سال گذشته انجام داده و این 

روند در سال جاری نیز ادامه خواهد داشت.
شهرداری  ارتباطات  مدیریت  واحدخبر  گزارش  به 
سیرجان، اعضای شورای شهر پیش از ظهر امروز بهمراه 
شهردار، معاونین و مدیران شهرداری با حضور در دفتر 

امام جمعه، با وی دیدار و گفتگو کردند.
رییس شورای شهر سیرجان در این دیدار ضمن تبریک 
سال نو و ماه رمضان به ارایه توضیحاتی در خصوص روند 
برنامه ها و فعالیت های در دستور کار شهرداری و شورا 
پرداخت و گفت: شهرداری سیرجان در حوزه آسفالت 
معابر، فضای سبز و تملک املاک در مسیر طرح ها از 
جمله اقدامات قابل توجهی است که انجام داده و این 
روند همچنان با جدیت و طبق برنامه در حال انجام است.

مانند  حوزه ها  برخی  در  افزود:  پور  خدامی  حسن 
آسفالت بعنوان دغدغه اصلی مردم، روند اجرای عملیات 
آسفالت معابر از سرعت خوبی برخوردار بوده و امیدواریم 
با توجه به انعقاد تفاهمنامه شهرداری با گل گهر، اجرای 
عملیات آسفالت معابر سرعت بیشتری پیدا کند و در 

آینده این مشکل بر طرف شود.
وی ضمن قدردانی از همکاری مدیرعامل گل گهر در 
اجرای مسوولیت های اجتماعی و حوزه عمران بیان کرد: 
طی برگزاری جلسات و نشست های متعدد با مجموعه 
مدیریتی گل گهر، برخی زیرساخت های شهری همچون 
آسفالت معابر و ورودی بلوار شیراز در دستور کار آنها 

قرار گرفت.
تاسیس  از  همچنین  سیرجان  شهر  شورای  رییس 
سازمان فرهنگی اجتماعی شهرداری در سالجاری خبر 
داد و گفت: پس از بررسی های کارشناسی شده، روند 
تاسیس سازمان فرهنگی اجتماعی شهرداری در دستور 
کار قرار گرفت که با مصوبه شورا و تایید کمیته انطباق 
فرمانداری، این سازمان در سالجاری کار خود را آغاز 
می کند تا بتواند در حوزه های فرهنگی اقداماتی انجام 
دهیم. در ادامه این دیدار همچنین شهردار سیرجان 
گفت: در خصوص مشارکت و فعالیت های شورای ششم 
و مدیریت شهری جدید، از مهمترین موارد می توان به 
جهش بودجه ۴۹۰ میلیارد تومانی سال ۱۴۰۰ و افزایش 
آن به هزار و ۲۷۰ میلیارد تومان در سال ۱۴۰۱ اشاره 
کرد که با وجود مشکلات اقتصادی، با همکاری مجموعه 
شهرداری، شورا و مسوولین شهری بودجه سال ۱۴۰۱ 
محقق و بودجه امسال نیز مورد تایید فرمانداری قرار 
گرفت و با برنامه ریزی های انجام شده، بودجه امسال نیز 
تحقق خواهد یافت.علی اکبر کریمی پور ادامه داد: اولویت 
کارهای شهرداری درخواست های مردمی است که سال 
اقدامات  انجام شد و امسال نیز علاوه بر آن،  گذشته 
زیرساختی در دستور کار قرار دارد که هوشمندسازی 
شهرداری در کنار سامانه ۱۳۷، توسعه بخش ارتباطات 
مردمی، پروژه PMIS با هدف حذف سلایق شخصی و 

برخی مشکلات انجام خواهد شد.
امام جمعه سیرجان در این دیدار ضمن  همچنین 
قدردانی از حضور و مشارکت مجموعه شهرداری و شورا 

گفت: شورای شهر یعنی خلاصه انظار خاص مردم که 
اعضای شورا اعتماد مردم را کسب کرده و لزوم همدلی و 
همراهی از اصول و لازمه تفکر انسان و مدیریت سیاسی 
است و برخی اختلاف نظرات نباید سبب ضرر و زیان 
با  زاده  عباس مسلمی  الاسلام  به جامعه شود.حجت 
بیان اینکه نگاه کلان شورا و شهرداری توسعه شهری 
را به دنبال دارد، افزود: مبانی فکری اسلامی باید مدنظر 
مدیران شهری قرار گیرد و همدلی و همراهی مسوولین 
شورا و شهرداری بیش از پیش و با تعیین هدف مشترک 

زمینه توسعه شهر را فراهم می کند.
وی سیرجان را شهری رو به رشد و توسعه برشمرد 
و روند فعالیت های عمرانی در حوزه آسفالت را مشهود 
خواند و یادآور شد: تاسیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
شهرداری از مهمترین موارد زیرساختی حوزه فرهنگ 
محسوب می  شود که جای بسی خوشحالی دارد؛ چرا که 
سیرجان مجموعه ای از فرهنگ و آداب و رسوم اجتماعی 
است که باید فرهنگ سازی نسبت به رفع برخی مشکلات 

و ناهنجاری های فرهنگی و اجتماعی انجام شود.

با  نوروزی  دیدار  در  سیرجان  شهر  شورای  رییس   
فرماندار ویژه شهرستان سیرجان گفت: روند همکاری و 
همدلی مجموعه فرمانداری با شورا و شهرداری در تمامی 
بخش ها بویژه در موضوع تحقق بودجه ۱۴۰۱ و تصویب 

و تایید بودجه ۱۴۰۲ نقش سازنده دارد.
شهرداری  ارتباطات  مدیریت  واحدخبر  گزارش  به 
سیرجان، اعضای شورای شهر بهمراه شهردار، معاونین 
و مدیران شهرداری سیرجان با حضور در دفتر معاون 
استاندار و فرماندار ویژه شهرستان سیرجان، ضمن دیدار 
و گفتگو، به تشریح اقدامات و فعالیت های انجام شده و 

برنامه های در دستور خود کار پرداختند.
 حسن خدامی پور در این دیدار ضمن تبریک سال نو 
و ماه مبارک رمضان افزود: با توجه به مشکلات موجود، 
اقدامات شورا و شهرداری در مجموع در تمامی حوزه ها 
با زحمات و تلاش های شبانه روزی انجام شد که رضایت 

نسبی شهروندان را نیز به دنبال داشت.
 وی با اشاره به اینکه سیرجان به عنوان دومین شهر 
استان کرمان محسوب می شود، بیان کرد: بیش از ۷۰ 
درصد از فضای سبز شهری که قابل استفاده نبود، اکنون 
حال  در  شورا  و  شهرداری  بی وقفه  تلاش  و  همت  با 
بهره برداری و دسترس استفاده عموم مردم قرار گرفته و 

همچنین فعالیت های بسیاری نیز در دستور کار شورا و 
شهرداری قرار دارد که با سرعت بیشتری انجام خواهد 

شد.
شهر  شورای  رییس  نایب  صادقی  امین  همچنین   
و  شورا  با  فرمانداری  همکاری  و  هماهنگی  سیرجان 
شهرداری را ستودنی توصیف کرد و ادامه داد: همکاری 
بودجه سال ۱۴۰۱  تحقق  در  معاونین وی  و  فرماندار 
و تایید و تصویب بودجه ۱۴۰۲ شهرداری قابل تقدیر 
در  تسریع  زمینه  همکاری  روند  این  تداوم  که  است 
ارایه خدمت رسانی به شهروندان را بیش از پیش فراهم 
می کند که موضوع آسفالت و فضای سبز شهری بعنوان 
یکی از دغدغه های اصلی مردم در راس تمام فعالیت ها با 
سرعت بیشتری انجام می شود و استمرار این روند توسعه 

شهری را بدنبال دارد.
 در ادامه علی اکبر کریمی پور شهردار سیرجان ضمن 
تبریک سال نو و تقارن ماه پر فضیلت رمضان، افزود: 
حمایت های ویژه و بی دریغ فرماندار و معاونین وی در 
بودجه  ارسال  و  تصویب  و  سال ۱۴۰۱  بودجه  تحقق 
امسال از اهمیت بالایی برخوردار است و امیدواریم این 
روند رو به رشد در سال جدید نیز با همکاری بیش از 
پیش انجام شود.در این دیدار همچنین معاون استاندار 

از  قدردانی  ویژه شهرستان سیرجان ضمن  فرماندار  و 
حضور اعضای شورای شهر، شهردار و معاونین و تبریک 
با  باید  رسان  خدمت  نهادهای  تمامی  افزود:  نو  سال 
دچار  که  باشند  داشته  هماهنگی  شهرداری  مجموعه 
مشکل و دوگانگی در اقدامات فعالیت های شهری نشوند 
شده  پیش بینی  چشم انداز  راستای  در  همفکری  با  و 

حرکت کنیم.
علی یعقوبی پور با اشاره به منویات مقام معظم رهبری 
و نامگذاری شعار امسال بنام )مهار تورم و رشد تولید( 
باید  مسوولان شهرستان  و  مدیران  همه  کرد:  تصریح 
کمک کنند و با همفکری و همدلی نسبت به تحقق 
شعار امسال گام بردارند و با برنامه ریزی دقیق و منظم 
زمینه اشتغال و تولید را در شهرک های صنعتی و معادن 

فراهم کنند.
گفتنی است در این دیدار دیگر اعضای شورای شهر، 
معاونین و مدیران شهرداری هر کدام به ارایه توضیحات 
و گفتگو و مسایل مربوط به حوزه کاری خود پرداختند.


